
OR.0012.3.8.2021 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 29/21 

 
ze zdalnego posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 31 maja 2021 r.  
pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
2. Maciej Preś    - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Informacja o sporządzeniu protokołu nr 28/21 z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Zapoznanie się z informacją dotyczącą budownictwa drogowego na terenie Gminy Wieluń 

prowadzonego przez Gminę Wieluń, Starostwo Powiatowe, Urząd Marszałkowski                                
i GDDKiA. 

4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 
7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 

P u n k t  2 
 
Informacja o sporządzeniu protokołu nr 28/21 z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że protokół nr 28/21 został przesłany 
emailem do członków komisji, a w chwili obecnej znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś 
wnosi uwagi do protokołu nr 28/21? Nikt się nie zgłosił. Protokół nr 28/21 został przyjęty bez 
uwag. 

 



P u n k t  3 
 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą budownictwa drogowego na terenie Gminy Wieluń 
prowadzonego przez Gminę Wieluń, Starostwo Powiatowe, Urząd Marszałkowski i GDDKiA. 
(zał. nr 2) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? 
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy w informacji burmistrza nie powinna być korekta dot. 
zapisu ul. Granicznej? Na ostatniej sesji RM ta inwestycja została skreślona.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że w II postępowaniu nie 
została złożona oferta, więc musiało ono zostać unieważnione i będzie powtarzane razem                     
z inwestycją polegającą na budowie kolektora deszczowego dla zachodniej części miasta.  
 
Radny Tomasz Grajnert oznajmił, że na ostatniej sesji zostały zdjęte środki zdjęte z tego 
zadania. Mimo tego postępowanie będzie prowadzone i środki będą przeznaczone ponownie? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że zadanie zostało rozpisane 
jako wieloletnie tak, żeby umożliwić realizację przedmiotu zamówienia w tym roku                                      
i w kolejnym. W tym roku urząd chce wyłonić projektanta, tylko w związku z tym, że trzeba te 
postępowania powtarzać to już w czerwcu na tak duże zadanie, gdzie jest konieczne uzyskanie 
decyzji zridowskiej, urząd nie otrzymałby oferty z terminem realizacji do grudnia. W kolejnym 
postępowaniu termin zostanie wydłużony do końca 2022 r.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy plac budowy we wsi Widoradz jest przekazany 
firmie, która wygrała przetarg? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że plac budowy formalnie 
został przekazany, tylko ta firma wykonuje też ul. Strażacką w Gaszynie. W tej chwili zamawia 
materiały i przygotowuje się logistycznie do rozpoczęcia robót na Widoradzu. Za ok. miesiąc 
roboty powinny się rozpocząć.  
 
Przewodniczący Radosław Buda dopytał, czy prace zostaną rozpoczęte od skrzyżowania                             
z Rudą czy od ul. P.O.W.? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że prawdopodobnie 
pierwszym odcinkiem będzie odcinek pomiędzy krzyżem a Rudą.  
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zapytała, kto wykasza pas zieleni, który jest przy 
bloku komunalnym na ul. Częstochowskiej?  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że jest to droga krajowa. 
Temat zostanie sprawdzony w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska uściśliła, że teren jest wykoszony „ząbkami”. Jeśli 
nie będzie to poprawione to prosi, aby wystosować pismo do GDDKiA w tej sprawie.  
 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś dopytał, czy chodzi o pas zieleni 
pomiędzy chodnikiem a jezdnią? 
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska potwierdziła.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk dodała, że prawdopodobnie GDDKiA 
dopiero zaczęła koszenie, dlatego tak ten teren wygląda. 
  
Więcej uwag nie stwierdzono. Informacja została przyjęta.  
 

P u n k t  4 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęło pismo od radnego R. Dudy                        
w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 481 we wsi Borowiec (zał. nr 3). 
Złożył wniosek w powyższej sprawie.  
Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku radnego Dudy                              
w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 481 we wsi Borowiec, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 6 radnych. Członkowie komisji (przy 6 głosach „za”) podjęli ww. 
wniosek. Wniosek nr 19/29/21 stanowi zał. nr 4. 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęło pismo od Gminnej Spółki Wodnej 
w Wieluniu w sprawie wsparcia finansowego w kwocie 60 000,00 zł (zał. nr 5). Zapytał, czy te 
środki są wystarczające? 
 
Radny Andrzej Gęsiak wyraził zdanie, że dobrze by było, żeby te pieniądze się znalazły.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaznaczyła, że Spółka Wodna dba o 
rowy ze składek rolników. Jednakże gmina co roku wspiera spółkę różnymi kwotami. 
Zaznaczyła, że prawdopodobnie burmistrz pozytywnie odniesie się do ww. wniosku.   
 
Przewodniczący Radosław Buda zadał pytania: 

1) w kwestii montażu progów na ul. Kaliskiej – czy uda się je zamontować do końca maja? 
2) przekazanie kwoty na remont urządzeń napowietrznych w Parku im. Żwirki i Wigury – czy 

są sprawcy tych uszkodzeń? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk udzieliła odpowiedzi na pytania: 

1) przypilnuje, żeby temat zrealizować jak najszybciej;  
2) nie ma wiedzy w tej sprawie. 

 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 
 
 
 
 
 



P u n k t  5 
 
Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                                                    Radosław Buda 


